

《单词百科:manufacturers是什么意思?manufacturers怎么发音?manufacturers的解释和用法》

英语单词manufacturers是什么意思?manufacturers怎么读?manufacturers怎么发音?简答网为您整理了manufacturers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



manufacturers怎么读

manufacturers的读音:[mænjʊ'fæktʃərəz]

manufacturers的意思

1、n.制造商, 制造厂(manufacturer的名词复数);

manufacturers的双语例句

1、Manufacturers must list ingredients in order of the amount used.

生产商必须按用量多少的顺序将成分列出。

2、The breathtaking potentialities of mechanization set the minds of manufacturers and merchants on fire.

机械化的惊人潜力使制造厂和商人们激动不已。

3、The fabrics are sold wholesale to retailers, fashion houses, and other manufacturers.

这些纺织品被批发给零售商、时装店和其他制造商。

4、Manufacturers have been obliged to fit rear seat belts in all new cars.

生产商们不得不在所有新车的后排座椅上安装安全带。

5、Many manufacturers have policies to protect themselves against blackmailers.

许多厂家都购买了保险，以防遭到敲诈。

6、To serve the needs of bakers, manufacturers ferment the yeast to produce a more concentrated product.

为了满足面包店主的需要，制造商让酵母发酵，以生产出浓度更高的产品。

7、They were automotive component suppliers to motor manufacturers.

他们为汽车制造商供应汽车零件。

8、Manufacturers are working with new fuels to find one that burns more cleanly than petrol.

制造商们正在研制新型燃料，以找到一种比汽油更清洁的燃料。

9、Manufacturers are working on a new generation of cheaper digital radios.

制造商正在研制价格更便宜的新一代数字收音机。

10、We rap the manufacturers on their knuckles if the toy is shoddy.

如果玩具质量低劣，我们会痛斥制造商。

11、At least 35 manufacturers have flouted a law requiring prompt reporting of such malfunctions.

至少有35名制造商触犯了要求此类故障出现后立即上报的法律。

12、A vicious price war between manufacturers has cut margins to the bone.

制造商之间的恶性价战已将利润削减到了最低。

13、Toy manufacturers began promoting some of their products on television.

玩具制造商开始在电视上推销他们的一些产品。

14、Several manufacturers are also nibbling away at Ford's traditional customer base.

几家制造商也在蚕食福特公司的传统客户群。

15、Most manufacturers have had to introduce short-time working.

大多数制造商不得不推行短工时工作制。

以上是简答网为您整理的manufacturers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于manufacturers的用法、manufacturers的释义、manufacturers的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/manufacturers>